

农业经济

我国农业基础设施投融资体制的创新研究

费振国[1] 栾光旭[2]

[1]西北农林科技大学经济管理学院,陕西杨凌712100 [2]山东经济学院经济与城市管理学院,山东济南250014

摘要:

农业基础设施一直是我国投资和金融行业的薄弱环节,其发展的滞后势必影响我国建设社会主义新农村的进程。在对农业基础设施产品属性进行分析的基础上,针对我国农业基础设施投融资体制中存在的问题,提出了完善农业基础设施投融资体制的构想。

关键词: 农业基础设施 投融资体制 创新

Innovation research about investment and financing system of agriculture infrastructure in China

FEI Zhen-guo,LUAN Guang-xu

1. College of Economy Management, Northwest Sci-tech University of Agriculture and Forestry,Yangling 712100, China; |2. College of Economy and City Management, Shandong Economy University,Shandong 250014.,China

Abstract:

Agricultural infrastrudure has been weak link in the investment and financial. Which hindered the process of new socialist rural development. In the article, based on analysis the attributes of agriculture infrastructure, aimed the problem of investment and financing system of agriculture infrastructure, the concept about the investment and financing system of agriculture infrastrudure were put forward.

Keywords: agricultural infrastrudure ;investment and financing system innovation

收稿日期 2006-10-16 修回日期 2006-11-22 网络版发布日期

DOI:

基金项目:

通讯作者:

作者简介: 费振国。在读博士; 研究方向: 农业技术经济与项目管理。E-mail: feizhenguo@sina. com

作者Email:

参考文献:

本刊中的类似文章

文章评论

反馈人	<input type="text"/>	邮箱地址	<input type="text"/>
反馈标题	<input type="text"/>	验证码	<input type="text" value="8034"/>

扩展功能

本文信息

- Supporting info
- PDF(240KB)
- [HTML全文]
- 参考文献[PDF]
- 参考文献

服务与反馈

- 把本文推荐给朋友
- 加入我的书架
- 加入引用管理器
- 引用本文
- Email Alert
- 文章反馈
- 浏览反馈信息

本文关键词相关文章

- 农业基础设施 投融资体制 创新

本文作者相关文章

PubMed